

**Fra:** [parliamentarians@oecd.org](mailto:parliamentarians@oecd.org) [<mailto:parliamentarians@oecd.org>]

**Sendt:** 14. marts 2018 14:47

**Til:** [parliamentarians@oecd.org](mailto:parliamentarians@oecd.org)

**Emne:** INVITATION // LONDON, 4-5 APRIL // OECD Global Parliamentary Network Meeting on Inclusive Growth // Réunion du Réseau parlementaire mondiale de l'OCDE sur la croissance inclusive, LONDRES, 4-5 avril 2018

Dear Economics Committee Members,

Please find below an invitation for both you and your staff to join the OECD Global Parliamentary Network "on the road" in London on 4-5 April.

Kind regards,



**Parliamentary Liaison Team**  
Public Affairs and Communications Directorate

2, rue André Pascal - 75775 Paris Cedex 16  
[parliamentarians@oecd.org](mailto:parliamentarians@oecd.org) || [www.oecd.org/parliamentarians](http://www.oecd.org/parliamentarians)

Follow us on:



---

***OECD Global Parliamentary Network Meeting on Inclusive Growth  
Houses of Parliament, Palace of Westminster  
London, 4-5 April 2018***

Dear Member,

We are pleased to invite you to the next [Meeting of the OECD Global Parliamentary Network "on the road" in London on 4-5 April 2018](#). The meeting will be organised jointly by the OECD and the All-Party Parliamentary Group on Inclusive Growth in the prestigious surrounding of the Palace of Westminster.

This event, which is open to Members of Parliament and parliamentary officials from OECD and partner countries, will offer legislators a great opportunity to discuss common challenges, share experiences and learn from each other and OECD experts.

This particular meeting will explore facets of inclusive growth and shifting the dialogue from analysis to policy action. The sessions will focus on the policies that reconnect growth with efforts to tackle inequalities and address social concerns, zooming in on how cities, purposeful capital and business can be powerful agents for change, as well as on the role of parliamentarians in making these changes happen.

A draft programme is available, and will be regularly updated, on [www.oecd.org/parliamentarians](http://www.oecd.org/parliamentarians), where you can also find more information and resources about previous meetings.

## REGISTRATION

**Due to limited seating, we request that you please register no later than Wednesday 28 March**, by clicking [here](#) and entering the following password: **OECDgpn**

For any enquiries, please contact [parliamentarians@oecd.org](mailto:parliamentarians@oecd.org).

We very much hope you can join us in London in April.

Yours sincerely,



Anthony Gooch  
Director of Public Affairs and Communications,  
OECD



Member of Parliament, UK  
Founder and Co-Chair of the All-Party Parliamentary  
Group on Inclusive Growth

***Réunion du Réseau parlementaire mondial de l'OCDE consacré à la Croissance Inclusive  
Londres, Palais de Westminster  
4-5 avril 2018***

Cher/ Chère Membre,

Nous avons le plaisir de vous inviter à participer à la prochaine [réunion du Réseau parlementaire mondial « sur la route » de l'OCDE](#) qui se tiendra à **Londres** les **4 et 5 avril** prochains. Organisée conjointement par l'OCDE et le **Groupe parlementaire multipartite sur la croissance inclusive au Parlement britannique**, la réunion se tiendra au Palais de Westminster.

Cet événement, qui est ouverte à tous les parlementaires ou membres du personnel des Parlements des pays de l'OCDE et des pays partenaires, sera une véritable occasion pour les législateurs d'aborder des défis communs, de partager leurs expériences et d'apprendre les uns des autres ainsi que des experts de l'OCDE.

Lors de cette rencontre, différents aspects de la croissance inclusive seront examinés, ainsi que les moyens de passer du temps de l'analyse à celui de l'action. Les sessions aborderont les politiques qui peuvent être mises en œuvre pour reconnecter la croissance avec la lutte contre les inégalités et pour répondre à des préoccupations sociales. L'accent sera mis sur la façon dont les villes, les marchés financiers et le secteur privé peuvent être des acteurs majeurs du changement, ainsi que sur l'importance du rôle des parlementaires.

Vous pouvez consulter le programme prévisionnel, qui sera régulièrement mis à jour, sur la page [www.oecd.org/parliamentarians/fr](http://www.oecd.org/parliamentarians/fr), où vous trouverez également des informations sur le Réseau parlementaire mondial ainsi que sur les précédentes rencontres.

## INSCRIPTION

**Pour des raisons d'organisation pratique, nous vous remercions de bien vouloir nous confirmer votre intérêt avant le mercredi 28 mars** en vous rendant sur [ce site](#) et en entrant le mot de passe suivant : **OECDgpn**

Pour toutes questions, vous pouvez nous contacter par mail à l'adresse suivante : [parliamentarians@oecd.org](mailto:parliamentarians@oecd.org)

Nous serions heureux de pouvoir vous accueillir à Londres en avril.

Bien cordialement,



Anthony Gooch  
Directeur des relations extérieures et de la communication, OCDE



Membre du parlement, Royaume-Uni  
Fondateur et Co-Président, All-Party Parliamentary Group on Inclusive Growth